
Presidium
(21524\.....)

Verslag
Datum : dinsdag 20 september 2016
Tijd : 19.30 uur
Plaats : burgemeesterskamer gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : dhr. H.H. de Vries (waarnemend burgemeester), dhr. G.J. van Weelden (SGP), mw. 
P. van Kuilenburg (GBN), dhr. drs. S.L.T.A.J. Nouwens (VVD), dhr. A.C. Hakkert
(CDA), mw. H.B. Challik (PvdA) en dhr. K.G. Steenbergen (raadsgriffier).

Afwezig : dhr. J.G. van Maanen (SGP) en dhr. C.F. van Wendel de Joode (VN).

Nr. Omschrijving agendapunt

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Er is een 
bericht van verhindering binnengekomen van de heer Van Maanen (SGP) en de heer 
Van Wendel de Joode (VN).

2. Vaststelling agenda

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

3. Verslag van de vergadering van 25 augustus 2016, inclusief actielijst

Naar aanleiding van:
Burgemeester De Vries deelt mede dat het secretariaat Varik’s Belang (pagina 4) zal 
worden ondergebracht bij het cluster Welzijn.

Mevrouw Van Kuilenburg geeft aan nog graag antwoord te krijgen op de bezetting 
binnen de Klankbordgroep GNL (pagina 2), mogen daar ook burgercommissieleden 
naar toe? Ze heeft nl. geconstateerd dat er gisteravond bij de raadsbijeenkomst in 
Geldermalsen wederom een commissielid aanwezig was uit een gemeente.

Burgemeester De Vries zegt vanuit de raadsfractie van de SGP onderwerpen te 
hebben ontvangen voor de invulling van de Beeldvormende avond over/door de 
ODR (pagina 2). Hij vraagt of er vanuit de overige fracties ook nog onderwerpen 
zullen worden aangedragen.
De overige fractievoorzitters geven aan dat er vanuit hun fracties geen 
onderwerpen meer zullen worden aangedragen.

Het verslag is ongewijzigd vastgesteld en de Actielijst wordt geactualiseerd!

4. Conceptplanning raadcyclus 2016-10, versie 13 september 2016
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Aanbod 
excursie

Antwoord

Concept-planning:
• de Beeldvormende vergadering op 13 oktober zal gewoon in het 

gemeentehuis worden gehouden en
• Informatienota concept-visie “de toekomst van het Sociaal Domein” zal niet 

worden toegevoegd aan de agenda voor de Oordeelsvormende raad van 6 
oktober:
◦ 6 oktober is bedoeld voor de gezamenlijke (zoveel mogelijk gelijktijdige) 

besluitvorming over het principe-besluit GNL; het bijvoegen van deze 
informatienota in deze vergadering zal dat proces van gelijktijdigheid 
m.b.t. die besluitvorming frustreren; daarbij komt dat agendering in de 
Oordeelsvormende raad van 3 november tot de mogelijkheden behoort en 
die agenda nog niet zo vol is, zodat er voldoende ruimte is om hierover 
met elkaar van gedachten te wisselen!

Er is een aanbod aangereikt voor het houden van een gezamenlijke excursie ergens 
in november voor de raad van G+N, om hen te informeren over windenergie en 
windturbines. Dit omdat er in de gemeenten G+N plannen zijn voor ontwikkeling 
van windparken. Is hiervoor interesse bij de raadsfracties?
De fractievoorzitters zijn van mening, dat als er al een excursie zou worden 
georganiseerd, deze zeker voor de raden van G+N+L zou moeten zijn!
Vanuit Neerijnen is hier echter weinig animo voor!

Actie Het Presidium kan zich vinden in de concept-agenda’s en geeft de raadsgriffier 
opdracht om deze verder uit te werken!

5. Evaluatie & vooruitblik

Beeldvormende vergadering van 1 september
De behandeling van de Uitgangspuntennotitie nam wat meer tijd dan vooraf 
voorzien, maar heeft uiteindelijk wel zijn vruchten afgeworpen. Er is goed naar de 
inbreng van de aanwezige inwoners en andere belangstellenden geluisterd en het 
heeft bij de behandeling in de raad zelfs nog, met een Amendement tot verbeterde 
besluitvorming geleid.
Over de behandeling van het concept-visiedocument "de toekomst van het Sociaal 
Domein" zijn de meningen wat minder positief. Het was een rommelige presentatie 
door meerdere personen, die dit onderling niet goed hadden afgestemd. Hierdoor 
werd het langdradig en nam het veel tijd in beslag. Eigenlijk is de inhoud van het 
document daarmee onvoldoende tot zijn recht gekomen tijdens de bespreking en 
richtte de aandacht zich meer op het Sociaal Team.

Oordeelsvormende en besluitvormende raad 15 september
Op zich was het een goede vergaderavond, zij het niet dat we deze avond wel erg 
veel van de vergadertijd aan onzelf hebben besteed (BOB-proces) en minder aan de 
inwoners (Uitgangspuntennotitie). Dat is spijtig om te moeten constateren. 
Ook is nog even teruggekomen op de ingediende Motie vreemd aan de orde van de 
dag vanuit de VVD-fractie, waarvan geen van de andere fracties het nut en de 
noodzaak hebben ingezien. Leidt tot onnodige onrust onder de inwoners!
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Verzoek

De heer Nouwens geeft aan dat zijn fractie met de Motie een gevoel van onvrede 
heeft willen benadrukken en mede om te voorkomen dat we dezelfde toestanden 
krijgen als in Geldermalsen is gebeurd. Voor zijn fractie is dit onderwerp nu over!
Burgemeester De Vries geeft aan hier nog graag eens over te praten met de heren 
Nouwens en Van Wijk. Hij nodigt hen binnenkort uit voor een gesprek.

Raadcyclus 2016-09
De vooruitblik op de raadcyclus 2016-09 is al besproken bij agendapunt 4.

6. Wat verder ter tafel komt

6.1 Nieuwjaarsreceptie gemeente Neerijnen 2017

Afspraak Er is afgesproken om de Nieuwjaarsreceptie van het gemeentebestuur in 2017 te 
houden in dorpshuis “de Biskamp” te Hellouw. Als datum heeft donderdag 5 
januari de voorkeur, maar uitwijk naar woensdag 4 januari is ook mogelijk.

6.2 Dorpsgesprekken

Afspraak/
actie

De eerste interne brainstormsessie hebben we hierover vandaag net gehad en krijgt 
over circa 1½ week een vervolg. Daarna komt er informatie richting uw raad.

Gedacht wordt om de terugkoppeling op de aangenomen Uitgangspunten door de 
gemeenteraad met de inwoners vorm te geven op een 3-tal nieuwe burgeravonden 
“en nou het vervolg”, deze keer in Varik – Opijnen – Hellouw in november 2016. 
Daarvoor zullen alle deelnemers van de vorige ronde burgeravonden opnieuw 
worden uitgenodigd en tevens gevraagd nog iemand extra mee te nemen. 

Naast de terugkoppeling kunnen ook voorbeelden van initiatieven uit andere 
gemeenten worden gemeld, met als uiteindelijke doelstelling om samen met de 
inwoners die avond aan het werk te gaan en de inwoners proceseigenaar te laten 
worden van de “eigen” aangedragen initiatieven.

Naar aanleiding van de besluitvorming over het “leefbaarheidsbudget” in de raad 
van 7 juli zijn er al diverse initiatieven aangedragen die graag een beroep doen op 
de beschikbare 2 ton voor 2017. Ook deze indieners zullen worden betrokken bij de 
te houden burgeravonden.

Tenslotte kan nu nog worden gemeld dat we zeker de “jeugd” niet vergeten en ons 
aan het oriënteren zijn op de wijze waarop we hen kunnen benaderen en betrekken.

6.3 Voorstel procedure Rondvraag en (mogelijk) Collegevragen

Verzoek/ 
actie

De fractievoorzitters worden verzocht om dit voorstel over de (mogelijke) wijziging 
van de procedure binnen de eigen fractie met elkaar te bespreken. Van de uitkomst 
kan dan een terugkoppeling worden verzorgt in het volgende Presidium.
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6.4 Verbeterde procedure Ingekomen stukken aan de Raad onder D

Afspraak/
actie

De afgesproken verbetering is doorgevoerd in deze procedure. De fractievoorzitters 
kunnen instemmen met deze kleine wijziging in de procedure, die tevens de 
goedkeuring vanuit het MT heeft.

7. Rondvraag

Afspraak/
actie/
agenderen!

De heer Hakkert vraagt nog eens aandacht voor het feit dat we met ingang van 
2017 nog slechts 1 voorzitter en 1 plaatsvervangend voorzitter hebben voor de 
Beeldvormende vergaderingen. Hij roept de raadsleden op om hier eens over na te 
denken en om zich te kandideren voor het voorzitterschap.
Burgemeester De Vries geeft aan dat dit inderdaad per 2017 een gegeven is en dat 
de aanvulling van de voorzitterspool uit de raad zal moeten komen. Hij verzoekt de 
fractievoorzitters dit binnen de eigen fractie bespreekbaar te maken. Het onderwerp 
zal dan in het volgende Presidium worden geagendeerd, waarbij tevens het 
aanwijzen van een voorzitter voor de Oordeelsvormende vergadering per 1 januari 
2017 zal worden betrokken. Hiervoor zal dan nog een raadsvoorstel moeten worden 
ingebracht in de vergadering van 15 december 2016.

8. Sluiting

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 
20.25 uur.

Vastgesteld in de vergadering van het Presidium d.d. 12 oktober 2016

De plaatsvervangend raadsgriffier, De voorzitter,

A.W. Boot H.H. de Vries
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ACTIELIJST
Nr. Activiteit Wie Startdatum Afgedaan op

16-01 Nieuwjaarsreceptie 2017

Voorbereiding en planning (mogelijkheid 
om naast publicatie ook met gerichte 
uitnodigingen te gaan werken) wordt in 
september 2016 bespreekbaar gemaakt in 
het Presidium.

Afgesproken is om de nieuwjaarsreceptie 
2017 te houden in “de Biskamp” te 
Hellouw op 5 januari met een uitwijk naar 
4 januari 2017.

burgemeester 20-01-2016 20-09-2016

16-08
(16-09)

Evaluatierapport Rekenkamercommissie

Als bijlage voegen bij een raadsvoorstel 
voor besluitvorming over vervolg en 
invulling Rekenkamercommissie.

raadsgriffier 03-03-2016

16-09
(16-08)

Informatienota vacatures RcN

Afwachten met het inbrengen van een 
raadsvoorstel tot na de besluitvorming over 
de samenwerking/samenvoeging GNL in 
juni 2016.

raadsgriffier 03-03-2016

16-12 Verbonden partijen

Avond organiseren (á la Geldermalsen) 
waarin de raad door een externe wordt 
meegenomen in de bevoegdheden en 
verantwoordelijkheden die er nog is bij 
deelname aan Gemeenschappelijke 
regelingen en Verbonden partijen

Gezien de politieke drukte tot het 
zomerreces zal deze avond in het najaar 
worden georganiseerd!

Op 3 oktober is er een voorbespreking met 
de heer Rob de Greef, die de avond zal 
komen verzorgen!

raadsgriffier 03-03-2016

26-04-2016

20-09-2016
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16-13 Vluchtelingenopvang/-beleid

De reacties worden meegenomen naar het 
college. Zodra een plan van aanpak is 
opgesteld zal de raad weer worden 
geconsulteerd.

burgemeester 29-03-2016

16-16 Informatieavond handhaving ODR

Fracties geven aan:
– HOE ze de invulling van de avond zien
– WAT er vooral besproken wordt
– WELKE tijdsduur ervoor nodig is

Afgesproken is om de WAT-vraag te laten 
aanleveren vanuit de fracties en de
HOE- en WELKE-vragen te laten invullen 
door de Agendacommissie/Presidium.

Beeldvormende vergadering is 
doorgeschoven naar het najaar!

De aanlevering van onderwerpen vanuit de 
fractie van de SGP zullen als basis worden 
genomen voor de invulling van de avond 
met/door de ODR op 1 december 2016.

Fractie-
voorzitters

29-03-2016

26-04-2016

01-06-2016

20-09-2016

16-18 Regionale Beleidsnotitie Jeugd/Wmo 
2017-2020

Agenderen in Beeldvormende vergadering 
september 2016.

Wordt doorgeschoven in de planning naar 
november in de BV en december in OR!

raadsgriffier 01-06-2016

25-08-2016

16-19 Rondvraag

Verzoek om notitie in het Presidium te 
brengen.

Ingebrachte notitie herschrijven naar 
aanleiding van de gemaakte opmerkingen.

Voorstel tot wijziging procedure 
rondvraag/collegevragen wordt ter 
bespreking ingebracht bij de fracties.

Burgemeester/ 
raadsgriffier

fractievoorzitter

01-06-2016

22-06-2016

20-09-2016
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16-21 Planning Beeldvormende vergaderingen

De planning door te spreken en waar 
(mogelijk) aan te vullen en/of voorstellen 
te doen tot behandeling van onderwerpen, 
waarbij aangegeven WIE men wenst uit te 
nodigen als gespreksdeelnemers.

Raadsfracties 25-08-2016

16-22 Aanvulling voorzitterspool Beeldvormende 
vergaderingen

Het vertrek van de heer Van Gellicum eind 
dit jaar noopt de fracties om met een 
aanvulling te komen.

Raadsfracties 25-08-2016

16-23 VNG-workshop “financiën voor 
raadsleden”

Trachten om deze workshop in GNL-
verband aan te bieden.

Besproken met griffiers van GL en deze 
hebben te kennen gegeven eerst de 
discussie en besluitvorming over GNL te 
willen afwachten binnen de 3 raden.

Raadsgriffier 25-08-2016

20-09-2016

16-24 Secretariaat raadadviescommissie Varik’s 
Belang

Wordt eerst bespreekbaar gemaakt binnen 
de “driehoek”.

Burgemeester 25-08-2016 20-09-2016

16-25 Aanwijzen voorzitter Oordeelvormende 
vergaderingen in 2017

Hiervoor een raadsvoorstel voorbereiden.

Raadsgriffier 20-09-2016

16-26 Dorpsgesprekken (2e ronde)

Er heeft op 20 september een 1e interne 
brainstormsessie plaatsgevonden, die over 
1½ week een vervolg gaat krijgen. Zodra 
er wat meer bekend wordt over data, opzet 
en/of inhoud zal de raad hierover worden 
geïnformeerd.

Burgemeester/ 
raadsgriffier

20-09-2016

16-27 …..

…..
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